
            

 

 
  

 

Notulen MR - SR 

Datum: 12-12-2023 

Tijd:  18.45 – 20.15 (online) 

 

 Uitgenodigd/ aanwezig: Lineke Wijman, Jindra van den Berg, 

Francis Muller, Robin de Wit, Mireille de Waal, Geert van den 

Hout, Rian Huijbers, Marianne Verouden. 

Vanuit GMR: Ilse van Deursen. 

Afwezig: Francis Muller, Robin de Wit, Lineke Wijman. 

Notulist: Marianne Verouden 

 

 

Tijd  Inhoud Status/ 

bron 

1. 

18.45uur 

Opening: Geert heet iedereen welkom en vraagt 

Ilse om zich voor te stellen. 

 

2. 

18.50 uur 

Notulen: 

Notulen vorige vergadering d.d. 24-10-2023 

Rian vraagt of het bedankje voor Mayke geregeld 

is.  

Notulen zijn goedgekeurd. 

 

Sharepoint 

notulen 

3. 

19.00 uur 

Ingekomen post, mededelingen  

Ingekomen: placemat en zakboek MR 

 

Sharepoint  

Bijlage 

 

4. 

19.05 uur 

Vanuit de GMR  

- GMR Notulen 21-09-2023 

- GMR Notulen 26-10-2023 

We zien dat er kritische vergaderingen geweest 

zijn.  

 

Sharepoint  

Bijlage  

5. 

19.15 uur 

Profilering/ Schoolontwikkeling  

- Commissie PR -> Jindra: deze commissie is 

weer actief geworden. Er zijn inmiddels twee 

vergaderingen geweest. We zijn op zoek 

naar een ouder die aan kan sluiten.  

- We gaan een aantal activiteiten nieuw leven 

inblazen, bijvoorbeeld de VIP-ochtend en 

meer zichtbaar zijn voor ouders. Daarom 

zou het fijn zijn als er ook een ouder aan 

kan sluiten. Hoe kunnen we dat het beste 

aanpakken? We denken dat het persoonlijk 

 



aanspreken van ouders het beste zal 

werken. De leerkrachten van groep 1-4 

kunnen hierin meedenken. 

We laten nieuwe foto’s maken n.a.v. onze 

nieuwe visie en kernwaarden. Op die manier 

kan de visie goed tentoongesteld worden 

voor ouders.  

De website moet up-to-date blijven, social 

media actief inzetten.  

Welke broertjes/zusjes zijn nog niet 

aangemeld?  

De nieuwe collega’s moeten meegenomen 

worden in het pr-traject, zij hebben dit in 

het verleden niet meegedaan.  

Binnen school gaat er iedere twee weken 

een interne nieuwsbrief uit zodat alle 

collega’s op de hoogte zijn. 

 

- Peuterkijkdagen? -> zie boven. 

- Kijkdagen? -> Als er een gezamenlijk Blink 

thema gedaan wordt zorgen we voor een 

moment dat ouders in de school kunnen 

komen om te kijken naar opening of 

afsluiting. 

- Openbaar maken MR notulen? -> Marianne 

gaat ervoor zorgen dat de goedgekeurde 

notulen via Dennie op de website gezet 

worden. 

 

6. 

19.30 uur 

Nieuwe methodes -> Vreedzaam. Het traject om 

deze methode goed te implementeren start in 

februari en duurt tot de zomervakantie. Binnen 

onze school zijn in de groepen 6-8 nieuwe 

mediatoren opgeleid. Zij zijn vorige week gestart. 

In januari wordt dit met hen geëvalueerd.  

In deze nieuwe methode is een speciaal gedeelte 

voor nieuwkomers. In de taalklassen wordt dit als 

fijn ervaren. De lessen zijn beknopter, ook gericht 

op woordenschat bij regels en afspraken. Het is 

voor de kinderen uit de taalklas goed te volgen en 

te begrijpen. 

 

 

7. 

19.40 uur 

Pestprotocol -> Dit gaat samen met het 

implementeren van de nieuwe methode 

Vreedzaam. Dit protocol zal openbaar gemaakt 

worden naar ouders zodat zij hier goed van op de 

hoogte zijn en zij weten welke stappen zij moeten 

zetten mochten zij signalen van pestgedrag 

krijgen. 

 

 



8. 

19.50 uur 

Taalklassen -> Rian: Taalklassen geven 

regelmatig presentaties voor medewerkers van 

Veldvest. Deze presentatie deelt Rian nu met ons.  

 

 

9. 

20.00 uur 

Kamp groep 7-8 -> Deze vraag komt naar 

aanleiding van ervaringen van afgelopen jaren. 

Kinderen willen niet altijd blijven slapen, de 

groepen zijn klein, dan zijn de kosten vrij hoog 

om een accommodatie af te huren. Daarom willen 

we dit een keer met elkaar bespreken. Zijn er 

misschien andere mogelijkheden of willen we het 

kamp houden zoals het is? 

 

Ouders geven aan dat het kamp er wat hem 

betreft echt wel bij hoort. Ook dat het belangrijk is 

om deze afsluiting op een andere plek te doen 

dan op school. Dit kamp is juist een veilige manier 

om dit te proberen. Op de middelbare school 

wordt vaak gestart met een introductie kamp, dan 

is het ook fijn als de kinderen het al een keer in 

een veilige setting gedaan hebben. 

 

We vinden in ieder geval allemaal dat er een 

afsluiting moet komen van de basisschoolperiode. 

We praten met elkaar over wat het doel is van het 

afsluitende kamp: Het samen afsluiten van de 

basisschooltijd. Het blijven slapen kan echt iets 

toevoegen, laat naar bed – niet slapen enz. 

Misschien is het een idee om alleen met groep 8 te 

gaan en dan 1 nacht te blijven slapen. Ouders van 

kinderen die moeite hebben met het overnachten 

zouden de volgende ochtend even naar het kamp 

kunnen komen om bijv. mee te helpen met een 

activiteit. 

 

Bovenstaande wordt ook binnen de AC besproken. 

We komen hier nog op terug. 

 

Ilse van Deursen merkt op dat er binnen Veldvest 

een discussie is geweest over de voortgang van 

schoolkamp. Het gaat dan over de belastbaarheid 

en de verantwoordelijkheid die de leerkrachten 

hebben tijdens deze dagen. Is daar stichting breed 

iets over afgesproken? 

 

 

10. 

20.05 uur 

Rondvraag en voorbereiding volgende 

vergadering (12-03-2024) 

Geen vragen voor de rondvraag. Ilse bedankt ons 

voor het mogen deelnemen aan deze vergadering. 

 

 

 

 Actiepunten:  

Jindra 



Is er stichting breed iets afgesproken over een 

schoolkamp? 

 

Goedgekeurde notulen doorsturen naar Dennie 

om op de website te plaatsen 

 

 

 

Marianne 

 

 


